

《单词百科:informatics是什么意思?informatics怎么发音?informatics的解释和用法》

英语单词informatics是什么意思?informatics怎么读?informatics怎么发音?简答网为您整理了informatics的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



informatics怎么读

informatics的读音:[nf mæt ks]

informatics的意思

1、n.信息学，情报学；

informatics的近义词

1、IP abbr.Internet Protocol 网际协议；

2、information processing 信息处理，情报整理；

3、information science 信息（科）学；

informatics的双语例句

1、Master Program in Graduate Institute of Biomedical Informatics.

医学资讯研究所硕士班“，”

2、Postdoctoral Research Fellow with the MUSCLE Internal Fellowship from European Research Consortium for Informatics and Mathematics.

博士后研究员,获欧洲信息学与数学研究联盟MUSCLE博士后奖学金.

3、Healthcare information system is an important branch of medical informatics.

医疗信息系统是医学信息学(Medical Informatics)研究的重要分支.

4、There is also the transformation between information and informational energy in informatics.

在知识和智能之间存在某种转换关系.

5、Informatics aims to be the leader and innovator in IT, Business and Engineering education.

英华美立志成为IT、商务和工程教育的市场主导和改革者.

6、Students from PolyU's Department of Health Technology and Informatics demonstrating their Electronic Prosthesis Hand.

四位来自理大生物医学工程学系的学生正示范他们的参赛作品[电子义肢].

7、People's demands for their health can be met by informatics of the medical and health work.

医疗卫生可以通过信息化来满足人民大众的健康需求.

8、Environmental biotechnology informatics theof computer and the techniques of bioinformatics to control pollution.

环境生物技术信息学通过计算机将生物信息学的技术与成果用于环境生物技术,控制污

染.

9、Medical Informatics is an interdisciplinary subject which is composed of Medicine, Information Science and Management.

医学信息学是一门集医学、信息科学和管理学于一身的新兴交叉学科.

10、Conclusion Several suggestions are put forward to further strengthen the health informatics construction.

结论提出进一步加强卫生信息化建设的几点建议.

11、The author introduces the ideas and methods of analytical informatics in the paper.

本文引入了分析信息学的概念和方法.

12、Algorithm art and informatics competitions. Pdf, for your reference.

算法艺术与信息学竞赛. pdf, 仅供大家参考.

13、ABC of health informatics What is health information?

卫生信息学基础知识(一)什么是卫生信息?

14、And all these are the necessary knowledge and skills for informatics that I learn at present.

而这些都是我现在学习信息学所必要的知识和本领.

15、Library science, informatics, as well as the listing and classifying of CLC should gradually be integrated.

图书馆学与情报学两个大类,《中图法》在列类与分类中也应走“一体化”.

16、The company supplies informatics software for managing comprehensive cancer clinics, radiotherapy centers, and medical oncology practices.

公司提供管理综合性癌症诊疗放射中心和医疗肿瘤救治系统的信息软件.

17、UMIT attends to set up medical informatics specialty in Heibei Software Institute.

UMIT拟在河北软件职业技术学院设立计算机医学系.

18、The health informatics construction is restricted by many complications.

卫生信息化建设制约因素很多.

以上是简答网为您整理的informatics怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/informatics>

